
Podsumowanie Zebrania Plenarnego z dn. 22.01.2020  Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej w Nowej Wsi

1. Wydatki RR – informacja wydrukowana, przekazana do wglądu – brak uwag

2. Sprawy bieżące:
a) Automaty  z  przekąskami  –  od  2  marca  2020  nowy  dostawca,  większy  wybór  zdrowych

przekąsek, zgodnie z umową wszystkie produkty muszą być zatwierdzone przez RR
b) Strefa parkowania kiss&go – zakaz postoju powyżej 1 minuty w wyznaczonych miejscach.

Zostanie wymalowana na kostce, animacja strefy będzie sfinansowana będzie przez UG.
c) Doświetlenie pasów przy szkole – wniosek RR złożony do Gminy, może uda się żeby było na

wiosnę, jeśli nie to na jesieni. 
d) „Paszkowianka”  –  pismo  złożone  przez  RR  z  zapytaniem  o  przebieg  trasy/zabezpieczenie

bezpieczeństwa dzieci – czekamy na odpowiedź
e) Świetlica  informacja  „gdzie  są  dzieci?”–  finalizujemy  zakupu  tablicy  magnetycznej,  która

będzie umieszczona przy wejściu 1-3 z możliwością bieżącej aktualizacji przemieszczania się
klas.

f) WOŚP  2020  –  pozytywny  odbiór,  duże  zaangażowanie  dzieci,  nauczycieli,  dyrekcji,  RR  –
najlepszy wynik naszej szkoły wśród szkół w gminie. W przyszłym roku WOŚP w pierwszym
tygodniu ferii, więc będzie jeszcze trudniej, może być mniejsza frekwencja.

3. Nowe tematy:
a) Poduszki  do  świetlicy  i  dla  dzieci  z  klas  1-3  –  powstała  grupa  robocza  która  zajmie  się

tematem, określając koszt i zasadność przedsięwzięcia aby na kolejnym spotkaniu można było
podjąć decyzję.

b) Nagrody książkowe - pozostajemy przy książkach dla wszystkich dzieci 1-3 na koniec roku,
ponieważ każdy z  konkursów posiada własny regulamin,  nie  ma możliwości  kumulowania
nagród.

c) 1% podatku  na  RR  –  rezygnujemy z  porozumienia  z  Fundacją  Rodzice  w szkole,  unikając
dodatkowych kosztów zachęcamy do wpłat 1% na rzecz UKS Nowa Wieś 

d) Higiena  w  toaletach  –  duży  problem,  dzieci  nie  utrzymują  porządku,  nieodpowiednio
odzywają się do Pań sprzątających, trudno z tym problemem walczyć. Pani Dyrektor prosiła o
wsparcie RR, przypominanie rodzicom że odpowiadają za szkody wyrządzone przez dzieci. 

e) Obecność  rodziców na  konkursach  wewnątrzszkolnych  –  Podtrzymujemy stanowisko  RR  z
roku ubiegłego iż rodzice nie będą uczestniczyć w konkursach. Takie stanowisko podyktowane
jest wyrównaniem szansy dla wszystkich startujących. W przypadku konkursów artystycznych
p.  Dyrektor  zorganizuje  prezentację  wszystkich  uczestników  dopasowana  do  możliwość
rodziców. Godz. popołudniowe bądź sobota.

f) Prace  dodatkowe  za  nieprzestrzeganie  regulaminu  szkoły,  wychodzenie  poza  teren,
nieprzestrzeganie  czystości  w  toaletach,  itp.  Jako  RR  zadeklarowaliśmy  poparcie  dla  p.
Dyrektor  w  znalezieniu  rozwiązania/pomysłu  na  przestrzeganie  statutu  szkoły  poprzez
dodatkowe prace społeczne zamiast obniżania ocen.

g) Korty  tenisowe  -   powstała  grupa  robocza  która  podjęła  się  tematu  reanimacji  kortów,
przeanalizowania kosztów i możliwości.

h) Strefa  rodzica  -  Czy  rodzice  nie  powinni  mieć  wyznaczonych  stref  w  szkole  gdzie  mogą
wchodzić? np.  tylko szatnie ? aby nie zwiększać zamieszania przy salach /  na korytarzach
TEMAT DO DYSKUSJI



4. Tematy / pytania do Pani Dyrektor:
a) Czy  można  zorganizować  cyklicznych  zajęć  w  ramach  chętnych  klas  w  związku  z  różnymi

problemami emocjalno-wychowawczymi dzieci  -  w klasach 5 po feriach zgodnie z planem
pracy szkoły  odbędzie  się tzw. program SAPER zgodnie  z  informacja  od p.  Dyrektor  są  to
zajęcia z elementami TUS

b) Czy można zorganizować dodatkowe zajęcia z ortografii dla klas IV?- Pani Dyrektor sprawdzi
możliwości zorganizowania takich zajęć w II semestrze

c) Czy dzieci w klasach 4-8 mogłyby mieć dostęp do elektronicznych wersji podręczników?
Do końca roku nie będzie takiej mozliwości ale wydawnictwo Nowa Era nad tym pracuje –
może od nowego roku szkolnego się uda. 
 

d) Oczyszczacze powietrza - prośba aby nauczyciele tego pilnowali i włączali urządzenia rano a
wyłączali kiedy ostatnie dzieci opuszczają salę. Pani Dyrektor zwróci na to uwagę, przypomni
nauczycielom / paniom woźnym. 

e) Czy jedna sala może mieć w trakcie przerwy otwarte okna, aby dzieci się dotleniły, w szkole
jest duszno - Niestety jest zbyt duże ryzyko że dzieci się przeziębią, natomisat p. Dyrektor
przypomni nauczycielom że sale w trakcie przerw powinny być wietrzone.  

f) Czy  na  wycieczę  kilkudniową  może  jechać  innym  nauczycielem  niż  wychowawca  jeśli
wychowawca nie może bądź nie chce. - Wg Pani Dyrektor tak jest to możliwe

g) Dodatkowe zajęcia/warsztaty filmowe Fundacja Okiem Kamery – czy można zorganizować?
Wg Pani Dyrektor tak, tylko trzeba ustalić czas / miejsce w szkole. 

5. Sprawy różne:

1) Pani Dyrektor przypomniała że będą zajęcia dotyczące przeciwdziałaniu agresji, przeciwdziałaniu
cyberprzemocy. 
2)  Eliminacje  do  konkursów  przedmiotowych  –  prośba  od  rodziców  aby  informacja  w  Librusie
pojawiała się wcześniej, nie dzień przed, aby dać czas na przygotowanie. Pani Dyrektor zwróci uwagę
nauczycielom.
3) WOSP – prośba od rodziców aby dzieci nie występowały na końcu, tylko wcześniej, żeby znany był
harmonogram występów. 
4)  Cześć  nauczycieli  nie  zawsze  pozwalają  zabrać  do  domu sprawdziany do wglądu  –  proponują
zrobienie zdjęcia, a nie wszystkie dzieci mają w szkole telefony – zgodnie z regulaminem nie mogą ich
używać, więc pojawia się niespójność w podejściu. Pani Dyrektor przypomni nauczycielom że należy
udostępniać sprawdziany, powinny być zwracane potem do nauczyciela. 

Zebranie prowadziły: 

Paulina Nowicka – Przewodnicząca RR , Aleksandra Sobiesak  – Wiceprzewodnicząca RR 

Szczegółowy protokół sporządziła Sekretarz Magdalena Różycka - dostępny do wglądu w Administracji
Szkoły dla członków RR


